



Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500 - Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: April 26, 2024
Ref: IHC/SBS-LB/388/2024

التاريخ: 26 ابريل 2024
المرجع: IHC/SBS-LB/388/2024

Sub: Disclosure on a Share Swap Transaction and Open Market Offer in Colombia

الموضوع: الإفصاح عن صفقة تبادل أسهم وعرض في السوق المفتوحة في كولومبيا

We write to inform you that International Holding Company PJSC "IHC", through its wholly owned subsidiary IHC Capital Holding LLC, has completed a share swap transaction in Colombia. The company transferred its 2.03% stake in Grupo de Inversiones Suramericana SA, and in return received 2.45% stake in in Grupo Nutresa SA a food-processing conglomerate headquartered in Medellín, Colombia.

يرجى العلم بأن الشركة العالمية القابضة ش.م.ع، من خلال شركتها التابعة المملوكة بالكامل، اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م، قد أتمت صفقة تبادل أسهم في كولومبيا. وفي إطار هذه الصفقة، قامت الشركة بنقل حصتها البالغة 2.03% في "جروبو سورا" Grupo de Inversiones Suramericana SA، وفي المقابل، حصلت على حصة بنسبة 2.45% في "جروبو نوتريسا" Grupo Nutresa SA، وهي مجموعة شركات متخصصة في معالجة الأغذية ومقرها الرئيسي في ميديلين، كولومبيا.

Additionally, IHC Capital Holding LLC, through its wholly owned subsidiary Graystone Holdings SA launched an open market offer to acquire shares of Grupo Nutresa SA, which resulted in the acquisition of an additional 12.38% stake in Grupo Nutresa SA.

بالإضافة إلى ذلك، قامت شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م من خلال شركتها التابعة والمملوكة بالكامل "جراي ستون هولدينجز اس ايه" Graystone Holdings SA بإطلاق عرض للاستحواذ على أسهم "جروبو نوتريسا" Grupo Nutresa SA في السوق المفتوحة، مما أدى إلى الاستحواذ على حصة إضافية بنسبة 12.38% في "جروبو نوتريسا" Grupo Nutresa SA.

Post the completion of the above transactions, IHC's effective stake in Grupo Nutresa SA is 14.83% (equivalent to 67,907,680 shares).

بعد إنجاز المعاملات المشار إليها أعلاه، تبلغ حصة الشركة العالمية القابضة الفعلية في "جروبو نوتريسا" Grupo Nutresa SA نسبة 14.83% (أي ما يعادل 67,907,680 سهمًا).

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،


Syed Basar Shueb – Managing Director
الشركة العالمية القابضة ش.م.ع. • P.O. Box 32619
IHC International Holding Company PJSC

Copy to:
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:
هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

